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Írásbeli kérdé s

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a honvédelmi
miniszterhez

„Hogyan halad a Mi 24-es helikopterek fejlesztéséről folyó tárgyalás, ha van még ilyen? ”
címmel.

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Utoljára a sajtóból értesülhettünk arról, hogy Oroszország a hadrendb ől kivont MiG 29 -
esekért cserébe esetlegesen elvégezné a Magyar Légierő helikoptereinek felújítását . A sajtó
hírek szerint a két szállító helikopter mellett még két harci – valószínűsíthetően - Mi–24-es
helikopter kerülne felújításra .

A kérdésem, hogy hol tartanak ezek a tárgyalások? Haladnak –e, vagy esetleg félbeszakadtak?

Ha félbeszakadtak, miért?

Ha haladnak, akkor mikorra várhatóak a magyar helikopterek fejlesztései?

Budapest, 2011 . május 10 .
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